
Netwerkavond Den Andel, dinsdag 28 november 2023 

Saskia heeft alle namen genoteerd. 

Ben, Rudolf, Marja, Jerry, Berend Boonstra, Appie, Saskia H. ,Anita Drent (verkeer), Marc Verschuren, 

Tiny, Lina, Aleid, Sandra, Christiaan Kolk (tuinplan De Holm), Dorien, Gerda, Alex, Janneke, Ria Pool, 

Harry v.d. Hey, Agnes, Diny, Jan Rademaker, Hanneke, Simon B., Anneke, Maarten, Guido, 

Annemarieke, Coen, Bert, Agnetha, Ageeth, Oscar, Marc, Henk Boudewijns (Roemte), Saskia R., 

Rubertus, Drewes en zoon, Folkert, Jos, Engbert. (43 personen) 

Ben Smit opent de netwerkavond.  

Meerdere presentaties over oude en nieuwe plannen vinden plaats vanuit de diverse themagroepen 

in het dorp. Daarnaast zijn er 3 externe gasten die een toelichting komen geven.  

Mobiliteitsvisie: Deze presentatie wordt gegeven omdat het Mobiliteitsprogramma van de 

Gemeente in principe de mogelijkheid geeft voor de aanleg van een fietspad langs het 

Andelstermaar, zoals in onze Dorpsplannen opgenomen. 

Anita Drenth (Beleidsmedewerker Gemeente het Hogeland) licht in het kort het 

Mobiliteitsprogramma toe (presentatie in bijlage 1). De Raad gaat voor het hoogste ambitieniveau. 

Dat betekent een transitie: meer fietsen, meer wandelen, meer bereikbaarheid. Er gebeurt heel veel 

op het gebied van mobiliteit. Hoe willen we dat mensen bereikbaar zijn, dorpen bereikbaar blijven en 

alles daarom heen? Interne en externe stakeholders zijn betrokken geweest bij de totstandkoming 

van de definitieve visie. In de Ommelander courant en op de website van de gemeente is de 

informatie te vinden. Verzoeken en vragen lopen ook via de Dorpscoördinator Froukje Stiekema. 

Openbare verlichting: Rudolf. In het kader van vermindering van de lichtvervuiling en 

energiebesparing zijn in samenwerking met de gemeente de dimprogramma’s van de lantaarnpalen 

in het dorp aangepast. In de vooravond geven deze minder licht, ’s nachts nog minder. Op 2 

december zal het licht van een aantal lantaarnpalen tussen 24.00-05.00 uur uitgaan. Op de 

kruispunten, T splitsingen en waar je het dorp inkomt, blijven de lichten aan i.v.m. de veiligheid. 

Rudolf zal de tekeningen met het overzicht van de lichtpunten opnemen in een nieuwe revisie van de 

Dorpsplannen, die weer op de website van het dorp komen te staan. 

Hanneke roept dorpsgenoten op ook hun individuele bijdrage te leveren door buitenverlichting niet 

onnodig te laten branden. 

Wonen in Den Andel: Henk Boldewijn (directeur van Stichting Roemte) vertelt over wat deze 

stichting in samenwerking met Vakland kan betekenen bij de ondersteuning van ondernemende 

(financiële) initiatieven. Als voorbeeld noemde Henk het initiatief van een groep jongeren uit 

Kloosterburen en Hornhuizen om op 2 locaties in Kloosterburen te gaan bouwen om zelfstandig te 

wonen. In Leens komen woningen op bestaande locaties, zoals in het oude gemeentehuis. De 

stichting heeft als doel om op een snelle manier bijzondere woonprojecten (financieel) te 

ondersteunen. De stichting heeft hiervoor een bedrag gekregen vanuit het Nationaal Programma 

Groningen van maar liefst €23.000.000. Roemte biedt rondleidingen langs reeds ontwikkelde 

projecten. Voor meer informatie kunnen we ons aanmelden voor de nieuwsbrief van Roemte via de 

website: www.roemtegroningen.nl.  

Voorzieningen en sociale samenhang: Marja neemt ons mee in de gerealiseerde plannen en wensen 

vanuit de Holm (zie presentaties in bijlage 2 en 3). Rudolf geeft aanvullend aan dat hij groente in de 

aanbieding heeft uit eigen tuin. Voor een kleine bijdrage kan je groente bij hem ophalen aan de Oude 

Dijk 71.  

http://www.roemtegroningen.nl/


De beweegtuin: Ria Zuidersma vertelt dat de Pannakooi inmiddels is gerealiseerd en goed gebruikt 

wordt. Daarnaast komt er een multifunctioneel fitnesspark naast de Pannakooi. Dit is een plan dat in 

samenwerking met Sports2Play wordt gerealiseerd. Het plan is al heel ver: de attributen zijn besteld 

en worden binnenkort geleverd. Een aantal attributen worden geplaatst (als de grond weer 

bewerkbaar is). In maart-april zal het park worden geopend. Een sportinstructeur van Sports2Play 

komt dan langs om een sportieve workout te doen. Iedereen is welkom! Voor een impressie van 

attributen, zie www.norwell.dk/nl/   

Energie:  Informatie afkomstig van Anne Helbig wordt door Dorien voorgelezen. De informatie is te 

vinden in bijlage 4.  

Saskia v.d. Ree vertelt over kleine windmolens in eigen tuin. Wie daarvoor interesse heeft, kan zich 

melden bij Saskia v.d. Ree.  

De vrolijke stokers: Appie heeft de aanvraag voor rijplaten, een zandbed en afvalbakken op 

Oudejaarsnacht van 00.00-04.00 uur gedaan en deze is zo goed als rond. De gemeente heeft 

toezeggingen gedaan. Na 04.00 uur wordt alles door de Vrolijke Stokers bij elkaar geharkt en door de 

Gemeente afgevoerd.  

Verkeerscommissie: Saskia Holla. Er zijn nog steeds veel klachten over de verkeerssnelheid in het 

dorp. Verschillende plannen zijn door de Gemeente afgewezen, vanwege veiligheid. De Gemeente 

heeft de mobiliteitsvisie ontwikkelt wat een positieve draai kan geven aan plannen. Bussen dreigen 

te verdwijnen, onze problematiek is in alle dorpen precies hetzelfde. Het plan voor 

snelheidsbeperkende maatregelen komt voorlopig te vervallen. In de dorpsplannen kan het 

onderdeel dat gaat over plantenbakken en andere snelheid remmende maatregelen worden 

geschrapt. 

Nieuwe plannen 

Bestuursfunctie Dorpshuis: Engbert geeft aan dat het dorpshuisbestuur aan vervanging toe is. Op 

termijn komen er 3 vacatures beschikbaar. 

In het dorpshuis is er de afgelopen tijd hard gewerkt. Zo zijn inmiddels een warmtepomp, 

plafondverlaging en zaal met minitheater gerealiseerd. 

Vanuit het dorpshuis wordt er aanvraag dorpsbudget gedaan voor lekkage tussen laagbouw en 

hoogbouw, voor de geluidinstallatie en voor meubilair in de grote zaal. Apparatuur kan mogelijk door 

het Cultuurfonds gefinancierd worden. De aanvraag is te splitsen, waarbij de prioriteit uitgaat naar 

reparatie van de lekkage.   

Schoolplein: Christiaan Kolk (tuinarchitect), Marja en Simon presenteren het nieuwe plan voor het 

schoolplein van De Holm. De vraag aan het dorp om een gedeelte van het Dorpsbudget hiervoor te 

gebruiken. Het plan kent twee fases. De 1e fase kost €18.000. Dit kan lager worden door inzet van 

vrijwilligers. De 2e fase kan via diverse fondsen worden aangevraagd. Er dient een degelijke financiële 

onderbouwing voor het hele project te komen, waarbij rekening gehouden dient te worden met 

toekomstige vervanging van elektriciteitsvoorzieningen. Het onderhoud van het nieuwe plein dient 

voor de komende 5 jaar opgenomen te worden in de begroting. Het plan ziet er prachtig uit.  

 

 Ben sluit onder dankzegging de netwerkavond.  

http://www.norwell.dk/nl/

